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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.06.2019  

 

 

 

Mgr. Kereštanová: 

Ja sa len chcem spýtať ako sa bude riešiť situácia, alarmujúca situácia na sídlisku Juh. 

Dopravná situácia je tam katastrofálna, chodníky, cesty, parkoviská. Len ma zaujíma, či teda 

len koncepčne, či nie a kedy.  

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, bude riešená koncepčne. Pripravuje sa aj v spolupráci s dopravným inšpektorátom, 

s odborníkmi v oblasti dopravy a koniec - koncov aj bod, ktorý je súčasťou dnešného 

rokovania, tzn. čerpanie úveru, ktorý bude zameraný, špeciálne bude zameraný práve na 

riešenie stavu vozoviek, komunikácií, vytvárania odstavným parkovacích plôch a zároveň aj 

riešenia zlej dopravnej situácie, čo je aj prípad sídliska Juh. A konkrétne kruhový objazd 

v tesnej blízkosti, bude zameraný na to, toto čerpanie bude zamerané na to, aby sme situáciu 

a hlavne na sídliskových častiach, konkrétne na Juhu, doriešili k všeobecnej spokojnosti. 

Teraz mám na mysli nielen chodníky, cesty, ale aj samotné križovatky a odstavné plochy. 

Čiže toto bude súčasťou riešenia, predpokladám, že v najbližšom roku, dvoch tak, aby to bolo 

koncepčne doriešené k spokojnosti obyvateľov.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 


